
 

 

13. september 2024 

 

Til børne- og undervisningsudvalget 

 

På vegne af Karisefonden skal jeg hermed anmode om foretræde for udvalget.  

Karisefonden er en selvejende fond, som tilbyder bolig, uddannelse og beskæftigelse til unge voksne med 

særlige behov.  

I forbindelse med den nye lov om stu har vi sat gang i en kvalitetsudviklingsproces, og det er bl.a. denne vi 

gerne vil fortælle om. Den nye lov har altså inspireret os til at se os selv efter i sømmene. 

Vi har netop haft et møde med Anni Mathiessen, som foreslog, at vi fik foretræde for at orientere udvalget 

om vores arbejde. Vi ønsker også at rejse spørgsmålet om behovet for, at man følger implementeringen af 

loven tær – et arbejde, som vi ikke kan se, at der er afsat midler til, sådan som man gør i andre 

sammenhænge, når ny vigtig lovgivning besluttes. I denne sammenhæng har vi afdækket række områder, 

som det særligt vil være vigtigt at følge. 

Vi vedhæfter en lille pjece, som i koncentreret form fortæller om vores arbejde indtil nu. 

På mødet vil vi gerne have mulighed for at vise et par konkret eksempler på vores praksis. Oplæg sendes 

forud for mødet. 

Hvis vi får foretræde, vil vi blive: 

Knud Erik Hansen, formand for Karisefonden, tidligere borgmester i Faxe kommune 

Leo Komischke, direktør, Ph.d. på AAU i almen pædagogik/skole og uddannelse for unge med særlige 

behov, mangeårig ledelseserfaring fra bl.a. specialområdet. 

Niels Glahn, chefkonsulent, forhenværende generalsekretær i Folkehøjskolernes forening og 

chefkonsulent i UVM. 

 

 

Med venlig hilsen 

Niels Glahn, chefkonsulent 

nig@karisefonden.dk 

+45 2023 2362 
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